
PROTOKOT Nr XXXU2021

z sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu lO czerwca 2021 t.
w sali OSp w Rybnie pod przewodnictwem

Pana Piotra Kornatowskiego - przewodniczqcego Rady Gminy Rybno

obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Raszkowska - Inspektor ds. obslugi Rady i Kadr, zastepca
Kierownika Uzedu Stanu Cywilnego w Uzqdzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczeto o godz. 10:00, zakonczono o godz.12:55

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bieze udzial 12 Radnych

-nieobecni : radny Adam Kasprowicz, Wojciech pokret, Waldemar Reszka

- lista obecnosci stanowi zalqcznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1.Pan Tomasz Wegzynowski - W6jt Gminy

2.Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy

3.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretaz Gminy

4.Pan Zbigniew Dzystek - radca prawny

- lista obecnosci stanowi zalqcznik do protokolu

5.Soltysi

Porzqdek sesji:

Ad,l i 2 Otwarcie sesii i stwierdzenie prawomocnogci obrad.

Obrady XXXI sesji Rady Gminy Rybno otwotzyl o godz. 10:00 Pan Piotr Kornatowski Pzewodniczqcy

Rady Gminy.

Nastepnie pouczyl wszystkich obecnych, i2 obrady Rady Gminy sE rejestrowane za pomocq uzqdzen
nagrywajecych dzwiek.

Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastepnie stwierdzil, Ze po sprawdzeniu listy obecnosci,

na sali znajduj sie 12 radnych co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwal.

Ad.3.Ustalenie porzadku obrad.

Pzewodniczqcy Rady przedstawil pozqdek dzienny obrad.

l.Otwarcie sesji.

2.Stwierdzenie prawomocnogci obrad.

3.Ustalenie porzqdku obrad.

4.PzyjQcie protokotu z XXX sesji Rady cminy Rybno.

5.Sprawozdanie migdrysesyjne W6jta Gminy.

6.Raport o stanie gminy:

a) debata nad raportem,

b) podjecie uchwaly w sprawie udzielenia W6jtowi Gminy Rybno wotum zaufania.

7. Podjecie uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego

wraz ze sprawozdaniem z wykonania bud2etu za ZOZO r.i



a) rozpatzenie sprawozdania z wykonania bUd2etu wraz z informacje o Stanie mienia komunalnego

za 2020 (.,

b) zapoznanie sie z opiniE Regionalnej lzby obrachunkowej w olsztynie o sprawozdaniu z wykonaniu

bud2elu za 2O2O r.,

c) rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2020 t ,

d) debata nad sprawozdaniami,

e) glosowanie nad projektem uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze

sprawozdaniem z wykonania budzetu za 2020 t.

8. Podj?cie uchwaly w sprawie udzielenia absolutorium za 2020 r' W6itowi Gminy Rybno

a) zapoznanie sie z uchwale Komisji Rewizy.inej Rady Gminy Rybno w sprawie wniosku o udzielenie

absolutorium W6jtowi Gminy Rybno za 2020 r.,

b) zapoznanie sie z opiniE Regionalnej lzby obrachunkowej w olsztynie w sprawie wniosku Komisji

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium W6jtowi Gminy za 2020 r.,

c) dyskusja,

d) glosowanie nad projektem uchwaly w sprawie udzielenia absolutorium w6jtowi Gminy Rybno za

202Q t.

g.Podjecie uchwal w nast?puiecych sprawach:

1) zmiany Wieloletnie.i Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2021-2034 
'

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2021 tok,

3) okreslenie wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego Oraz wzoru deklaracji o

dochodach gospodarstwa domowego;

4) szczeg6lowych zasad ponoszenia odplatnosci za pobyt w Dziennym Domu Senior+ w Jegli;

5) wyra2enia zgody na utwoeenie miejsca okazjonalnie wykozystywanego do kepieli na terenie

gminy Rybno;

6) wyra2enia zgody na utwozenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kqpieli ptzy osrodku

VWpoczynkowym Hartek;

7) zmieniajAca uchwale w sprawie zatwierdzenia plan6w pracy Komisji Rady Gminy Rybno na 2021

rok;

8) okreglenia Sredniej ceny skupu Jednostki paliwa w Gminie Rybno w roku szkolnym 202112022i

9) nadania imienia Bran2owej Szkole I stopnia w Rybnie;

10) rozpatrzenia skargi na dzialalnoso W6jta Gminy Rybno

a) pzedstawienie pzez Pzewodniczqcego Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji Rady gminy Rybno

stanowiska komisji;

b) pod.lecie uchwaty.

1o.Wolne wnioski i zapytania,

l l.Zamnkiecie sesji.

Kierujec nastepnie zapytanie o propozycjg zmiany porzqdku obrad.

Wniosek o zmianQ pozEdku obrad : w6jt gminy wni6sl o zdjecie z dziennego porzedku obrad projektu

uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na utwozenie miejsca okazjonalnie wykozystywanego do kqpieli

przy Osrodku \ A/poczynkowym Hartek.



Po czy Pzewodniczqcy Rady poddal wniosek pod gbsowanie:

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych glosami:

-,,2a" - 12- ,,przeciw' -O
- ,,wstrzymujQcych siQ" - 0

Wniosek przy'jeh.

lmienny wykaz glosowania nad pzyjeciem porzqdku obrad stanowi za|EnJ,znlk do protokolu

Nastepnie poddal pod glosowanie porzqdek obrad.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 12

Radnych glrosami:

-,,2a" - 12

- ,,przeciw' - 0
- ,,wstrrymujecych siQ" - 0

przyj?la porzedek, w brzmieniu

lmienny wykaz glcsowania nad pzyjeciem poeqdku obrad stanowi zalqcznik do protokolu.

l.Otwarcie sesji.

2.Stwierdzenie prawomocnogci obrad.

3.Ustalenie porzadku obrad.

4.Przyjecie protokolu z XXX sesji Rady Gminy Rybno.

5.Sprawozdanie miedzysesyjne W6ita Gminy.

6.Raport o stanie gminy:

a) debata nad raportem,

b) pod.lecie uchwaly w sprawie udzielenia W6jtowi Gminy Rybno wotum zaufania.

7. Podjecie uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego

wraz ze sprawozdaniem z wykonania bud2etu za 2020 r.:

a) rozpatrzenie sprawozdania z wykonanla budzetu wraz z informacjq o stanie mienia komunalnego

za 2020 |.,

b) zapoznanie sie z opinia Regionalnej lzby Obrachunkowej w Olsztynie o sprawozdaniu z wykonaniu

budzetu za 2020 t.,

c) rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2020 r.,

d) debata nad sprawozdaniami,

e) glosowanie nad projektem uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze

sprawozdaniem z wykonania budzetu za 2020 r.

8. Podjecie uchwaly w sprawie udzielenia absolutorium za 2020 r. W6jtowi Gminy Rybno

a) zapoznanie sie z uchwale Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rybno w sprawie wniosku o udzielenie

absolutorium W6jtowi Gminy Rybno za 2O2O r .,

b) zapoznanie sig z opiniq Regionalnej lzby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie wniosku Komisji

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium W6jtowi Gminy za 2020 r.,

c) dyskusja,

d) glosowanie nad projektem uchwaly w sprawie udzielenia absolutorium W6jtowi Gminy Rybno za



2020 r.

9.Podjecie uchwal w nastepujQcych sprawach:
1) zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2021-2034;
2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2021 rok;

3) okreslenie wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszKanrowego oraz wzoru dekrarac, o
dochodach gospodarstwa domowego;

4) szczeg6lowych zasad ponoszenia odpfatnosci za pobyt w Dziennym Domu senior+ w Jegli;
5) wyrazenia zgody na utwozenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kqpieli na terenie
gminy Rybno;

6) zmieniaieca uchwaQ w sprawie zatwierdzenia planow pracy Komisji Rady Gminy Rybno na 2021
roK;

7) okreslenia sredniej ceny skupu jednostki paliwa w Gminie Rybno w roku szkolnym 202112022:

8) nadania imienia Branzowej Szkole I stopnia w Rybnie;

9) rozpate enia skargi na dzialatnos6 W6jta cminy Rybno

a) przedstawienie przez Przewodniczqcego Komisji skarg, wnioskow i petycji Rady gminy Rybno
stanowiska komisji;

b) podjecie uchwaly.

10.Wolne wnioski i zapytania.

I l.Zamnkigcie sesji.

Ad.4,Przviecie protokolu z XXX sesii Radv Gminv.

Pzewodniczqcy Rady poinformowal, ze protok6l z xxx sesji zostal wylozony do wglqdu i do czasu
rozpoczecia sesji nie zlozono do przewodniczEcego wniosku o dokonanie poprawek oo
pzedlo2onego projektu protokolr,.

W zwiEzku tym poddal pod gbsowanie protokol z XXX sesji Rady cminy.
Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 12

Radnych glosami:

-,,2a" - 12

- ,,przeciw' - 0

- ,,wstrzymujQcych sie" -{)
pzyjela protokol z XXX sesji Rady Gminy.

lmienny wykaz giosowania nad pzyjeciem protokolu stanowi zalecznik do protokolu.

Ad.5.Sprawozdanie miedzvsesvine W6ita Gminv Rvbno.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski udzielil gfosu W6jtowi Gminy - panu Tomaszowi

Wegzynowskiego, kt6ry przedlo2yl sprawozdanie z dzialalnosci miedzysesyjnej.

Sprawozdanie stanowi zaqcznik do protokolu.

Po zlozeniu sprawozdania otwozyl dyskusje.

Pytan nie wniesiono.



b) oodie"i" ,"hr"fu * ror"*i" udri"l"ni" W6ito*i Grinu Rvbno *otrr r"rf"ni".
Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 12

Ad.6.Raport o stanie qminv:

a) debata nad raoortem.

Pe ewodniczqcy Rady otwozyl debatQ nad raportem o stanie gminy Rybno za 2019 rok.
Nie wniesiono pytan, uwag go pzedfo2onego raportu.

Pzewodniczqcy rady zamknel debate, pzeszedl do kolejnego punktu pozedku obrad.
Po odczytaniu projektu uchwary przez wcepzewodniczqca Rady Mazanne Borkowska, poddar go
pod gficsowanie.

Radnych glosami:

-,,z.a" - 12

- ,,pzeciw' - 0
- ,,wstrzymujqcych si?" -0
podiQla uchwale w xyJJl227l2o21w sprawie udzielenia w6jtowi Gminy Rybno wotum zaufania.
Uchwala stanowi zaQcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad pzyjgciem protokolu stanowi za,lacznik do protokolu.

Ad.T.Podiecie uchwalv w sDrawie zatwierdzenia sptawozdania finansoweoo wraz ze

sprawozdaniem z wvkonania budietu za 2020 rok

a) rozDatzenie sorawozdania z wkonania budzetu wraz z informacja o stanie mienia komunalneoo
za 2020 |.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski udzielil glosu Skarbnikowi Gminy - Pani Zdzislawie

Kanicz, kt6ra pzedstawila Radzie sprawozdanie z wykonania budzetu Gminy Rybno za 2o2o tok,

sprawozdanie finansowe oraz informacje o stanie mienia komunalnego.

Radni nie wniesli pytan do przedstawionych sprawozdan.

Nastepnie Przewodniczqcy Rady przeszedl do kolejnego podpunktu pozqdku obrad.

b) zaDoznanie sie z ooiniq Reoionalnei lzbv Obrachunkowei w Olsztvnie o sorawozdaniu z wvkonaniu

bud2etu za 2020 |.

Pzewodniczacy Rady Gminy Pan Piotr Kornatowski udzielil glosu Skarbnikowi Gminy Pani Zdzislawie
Kanicz, ktora przedstawila Radzie Gminy uchwalQ sktadu ozekaiecego Regionalnej lzby

obrachunkowej w olsztynie Nr Rto.vlll-0120-12612021 z dnia 22 marca 2021 r. w sprawie wydania

opinii o pzedlo2onym przez wojta Gminy Rybno sprawozdaniu z wykonania budzetu gminy za rok

2020 stwierdzajac,2e Regionalna lzba Obrachunkowa wydala pozytywnq opinie o przedlo2onym

sprawozoanru.

Po odczytaniu przez skarbnika Gminy opinii, przewodniczqcy Rady przeszedl do kolejnego podpunktu

pozadku obrad.



c)rozpatzenie sDrawozdania finansoweqo za 2020 r'

Skarbnik Gminy Zdzishwa Kanicz przedstawila sprawozdanie finansowe za 2020 rok '

Przewodniczacy Rady pzeszedl do kolejnego podpunktu porzadku obrad'

d)debata nad sPrawozdaniami

PeewodniczacyRadyzapyta|,zapyta|czyKoszobecnychnasaliradnychchcezabracg|osna

temat pzedstawionych sprawozdan.

Radni nie wnieSli pytan do pzedlozonych sprawozdan .

Pzewodniczacy Rady przeszedl do kolejnego podpunktu pozqdku obrad'

e) qlosowanie nad Oroiektem uchwafu w sOrawie zatwierdzenia sprawozdania finanSoweqo wraz ze

sorawozdaniem z wvkonania budzetu za 2020 r

po odczytaniu przez wicepz ewodniczqcq Rady projektu uchwaly, Pzewodniczqcy Rady poddal pod

glosowanie projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wtaz ze

sprawozdaniem z wykonania budzetu za 2020 rok.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 12

Radnych, gl,osami:

- 12 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujqcych siQ"

podj?la uchwale Nr xxxlt228l2021w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze

sprawozdaniem z wykonania budietu za 2020 rok

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

8. Podjecie uchwaly w sprawie udzielenia absolutorium za 2020 r. W6jtowi Gminy Rybno'

a) zaooznanie sie z uchwala Komisii Rewizvinei Radv Gminv Rvbno w sorawie wniosku o udzielenie

absolutorium W6itowi Gminv Rvbno za 2020 r.

Pzewodniczacy Rady Gminy zwr6cil sig do Pzewodniczacego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy o

przedstawienie uchwaly Komisji .

Pzewodniczqcy Komisji Rewizyjnej Pan Sylwester Kasprowicz przedstawil uchwalQ Komisji

Rewizyjnej Rady Gminy Rybno z dnia 8 czeMca 2021 r. w sprawie zaopiniowania wykonania bud2etu

oraz wniosku dotyczecego absolutorium.



Komisja Rewizyjna Rady Gminy Rybno pozytywnie zaopiniowala wykonanie bud2etu Gminy za 2020toK przez w6jta Gminy i wystqp*a do Rady Gminy o udzierenie w.jtowi absorutorium z tytulu
wykonania budzetu Gminy za 2O2O tok.
Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej pzedstawit r6wnie2 .pinre Komisji Rewizyjnej o wykonaniu
bud2etu Gminy Rybno za 2020 roK.

Radni nie zgfosiri pytah ani uwag do p'edstawionej pzez pzewodniczqcego Komisji Rewizylne.l
Rady Gminy Rybno uchwaly oraz przedstawionei oDinii .

Nastepnie Przewodniczqcy Rady pzeszedl do kolejnego podpunktu pozadku obrad.

Pzewodniczqcy Rady Gminy zwr6cil sie do pzewodniczqcego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy o
pzedstawienie opinii Regionarnej rzby obrachunkowej w orsztynte w sprawre wniosku Komisji
Rewizyjnej o udzielnie absolutorium W6jtowi Gminy Rybno za 2020 rok.

- Pan Syrwester Kasprowicz przedstawif uchwarQ skfadu ozekaiEcego Regionarnej rzby
obrachunkowej w olsztynie Nr Rlo.vlll-0120 -276121 z dnia i6 czeMc a 2021 r. w sorawie
zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rybno w sprawre udzierenia absoruro.um
W6jtowi Gminy Rybno za 2020 rok stwierdzajqc, 2e Sklad Ozekajqcy Regionatnej tzby
Obrachunkowej w Olsztynie wydal pozytywnq opinie o pzedloz onym pzez Komisje Rewizyjnq Rady
Gminy Rybno wniosku w sprawie udzielenia absolutorium dla W6jta Gminy z tytulu wykonania budzetu
za 2020 tok.

c) dvskusia

Pzewodniczqcy Rady otwozyr dyskusiQ nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzierenia
absolutorium dla W6jta Gminy z tytutu wykonania budzetu z a 2O2O tok.

Radni nie wniesli pytai.

2020 r.

Po odczytaniu peez Wcepzewodniczqcq Rady prolektu uchwaly, pzewodniczEcy Rady poddaf pod
gfosowanie projekt uchwary w sprawie udzierenia wojtowi Gminy Rybno absorutorium z tytufu
wykonania bud2etu za 2020 rok.

Przewodniczqcy zamknql dyskusjg i pzeszedl do kolejnego punktu poeqdku obrad.

d) qbsowanie nad oroiektem uchwafu w sprawie udzielenia absolutorium Woitowi Gminv Rvbno za



Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad

Radnych, glosami:

- 12 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujqcych siQ"

Rady 15 Radnych w obecno6ci 12

podjeh uchwale W XlAV22gt2O21w sprawie udzielenia W6jtowi Gminy

tytulu wykonania budzetu za 2o2O rok'

Uchwala stanowi zalAcznik do protokolu'

lmienny wykaz glosowania nad prolektem uchwaly stanowi zaqcznik do protokofu

Po czym Przewodniczacy Rady Gminy Pan Kornatowski zazEdzil pzerwe w obradach od godz '1 1:15

do godz.1 1:30.

Po pzewie Rada przystepila d o rcalizacli kolejnego punktu porzqdku obrad'

Ad.g.Podiecie uchwal w nasteDuiacvch sDrawach

przewodniczacy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siQ do Radnego Grzegorza Januszewskiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Gzegoz Januszewski pzedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly'

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad proJektem uchwaly

Pytan nie wniesiono.

PzewodniczacyRadyzamknaldyskusjg.PoodczytaniuprojektuuchwatypzezWcepzewodniczqcq

Rady, poddal go Pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci ',12

Radnych, glosami:

-'12 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujqcYch sig"

podiQ|auchwa&Nrxxxu23o/2o2lwsprawiezmianywie|oletniejPrognoryFinansowejGminy

Rybno na latd 202'l-2034.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalacznik do protokolu'

2) zmian w budzecie Gminv Rvbno na 2021 rok

pzewodniczacy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Grzegoza Januszewskiego o

pzedstawienie opinii w sprawie prqektu uchwaly

Rybno absolutorium z

Radny - Grzegorz Januszewski przedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly'

Opinia stanowi zalqcznik do protokofu.



Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwotzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknEl dyskusjq. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez Wiceprzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 12

Radnych, glosami:

-'12 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujQcych sie"

podjQta uchwalQ Nr XXXll231l2O21 w sprawie zmian w budiecie Gminy Rybno na 2021 rok.

Uchwala stanowi zaQcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalecznik do protokolu.

3) okreslenie wzoru wniosku o ozvznanie dodatku mieszkanioweqo oraz wzoru deklaracii o

dochodach oosoodarstwa domoweqo

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwrocil sie do Radnego Gzegorza Januszewskiego o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Grzegoz Januszewski pzedstawil opinie komisjj stafych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

PrzewodniczEcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknaf dyskusje. Po odczytaniu prolektu uchwaly pzez Wceprzewodniczqce

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na uatawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 12

Radnych, glosami:

- 12 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych sie"
podjQh uchwale Nr XXXll232l2O21 w sprawie okreslenie u,.zoru wniosku o pnzyznanie dodatku

mieszkaniowego oraz wizoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

4) szczeq6lowch zasad oonoszenia odolatnosci za Dobvt w Dziennvm Domu Senior+ w Jeqli

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwrocil sie do Radnego Grzegorza Januszewskiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaNy.

Radny - Grzegorz Januszewski przedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwafy.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.



Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Pzewodniczecy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaty pzez Wceprzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 12

Radnych, glosami:

- 12 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"
- - ,,wstrzymujqcych siQ"

podj?la uchwale NR XXXU233/2021 w sprawie szczegolowych zasad ponoszenia odplatnosci za

pobyt w Dziennym Domu Senior+ w Jeglii

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalacznik do protokolu.

5) wvra2enia zqodv na utwozenie mieisca okazionalnie wvkorzvstvwaneoo do kaoieli na terenie

ominy Rvbno

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Grzegorza Januszewskiego o

pzedstawienie opinii w sprawie pro.iektu uchwaly.

Radny - Gzegoz Januszewski przedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalecznik do protokolu.

Pzewodniczacy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytarl nie wniesiono.

Przewodniczacy Rady zamknel dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez \Mcepzewodniczqca

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 12

Radnych, glosami:

- 12 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych sie"
podjQ{a uchwale Nr XXXI/234/2021 w sprawie wyra2enia zgody na utwozenie miejsca

okazjonalnie wykorzystywanego do kepieli na terenie gminy Rybno.

Uchwala stanowi za+Ecznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalacznik do protokolu.

7) zmieniaiaca uchwale w sorawie zatwierdzenia olan6w pracv Komisii Radv Gminv Rvbno na 2021

roK

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Gzegoza Januszewskiego o

pzedstawienie opinri w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Grzegorz Januszewski pzedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwafy.

Opinia stanowi zalacznik do protokolu.
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Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyr dyskusie nad projektem uchwafy.
Pytai nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknel dyskusiQ. po odczytaniu projektu uchwaly pzez wcepzewodniczaca
Rady, poddal 9o pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy skrad Rady 15 Radnych w obecnosci 12
Radnych, gfosami:

- 12 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujqcych sie,,

podiela uchwafg Nr xxxt/23s/2021 w sprawie zmieniaiqca uchwal? w sprawie zatwierdzenia
pf an6w pracy Komisji Rady cminy Rybno na ZO21 rok.
Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zaecznik do protokolu.

PzewodniczEcy Rady- Pan piotr Kornatowski zwrocil sie do Radnego Gzegoza Januszewskiego o
przedstawienie oplnii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Gzegoz Januszewski przedstawit opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.
Opinia stanowi zatqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - pan piotr Kornatowski otwozyl dyskusjg nad projektem uchwaly.
Pytan nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zwrocir sie do wicepzewodniczEcej Rady Gminy o doczytanie projektu
uchwaly. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddat go pod gfirsowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy skhd Rady ls Radnych w obecnosci 12
Radnych, glosami:

-12
- uZd",

- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych sie',

podjgla uchwale w xxxv236rzo21w sprawie okresrenia gredniej ceny skupu jednostki pariwa w
Gminie Rybno w roku szkolnym 2O21t2O22

Uchwala stanowi zaQcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi za+acznik do protokolu.

9) nadania imienia Branzowei Szkole I stopnia w Rvbnie:

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwrocir sie do Radnego Gtzegorza Januszewskiego o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - czegoz Januszewski pzedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.
Opinja stanowi zalqcznik do protokolu.
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lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu

1O) rozoatrzenia skarqi na dzialalnog6 W6ita Gminv Rvbno

a) pzedstawienie pzez PzewodniczEceqo Komisii Skarq. Wniosk6w i Petvcii Radv Gminv Rvbno

PeewodniczAcy Rady - Pan Piok Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly'

Pytan nie wniesiono.

przewodniczqcy Rady zwr6cil sie do wicepzewodniczecej Rady Gminy o doczytanie projektu

uchwaly. Po odczytaniu proiektu uchwaly, poddal go pod glosowanie

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 12

Radnych, glosami:

- 12 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujqcych si?"

podjgla uchwaQ Nr )(XXll237l2O21 w sprawie nadania imienia Brantowei Szkole I stopnia w

Rybnie.

Uchwala stanowi zalecznik do protokolu.

stanowiska komisii

przewodniczacy Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji Pan Rafial Gniazdowski przedstawil stanowisko

Komisji dotyczEce przedmiotowej skargi. Jednoczesnie wskazal, i2 ptzy spotzqdzaniu opinii blednie

wskazano datQ wniosku solectwa , winno by6 ,22 wrzelnia 2020 r. , na realizacje funduszu w 2021

rok"

Nastepnie Pzewodniczqcy rady otwozyl dyskusje.

Glcs zabrali:

Radny - Bogdan wantowski stwierdzil, ze skarga jest zasadna, wskazujEc miedzy innymi na fakt, i2

soltys Gajek nigdy nie wnioskowal o powolanie bieglego geologa, natomiast prosil o dostarczenie

przez wykonawcQ dokument6w na wbudowane materialy. Dalej wyjasnil, i2 wnioskodawcq o

powolanie bieglego byli radny: wojciech Pokret oraz Bogdan wantowski. Jego zdaniem niema

podstaw, aby sotectwo obciq2y6 kosztem za wykonanie ekspertyzy. Zwr6cil uwagq,2e do chwili

obecnej Komisja Rewizyjna nie otzymala odpowiednich dokument6w tj. certyfikatu oraz deklaracji

zgodnoSci.

Radca prawny - Zbigniew Drzystek zwr6cil uwage radnych czego dotyczy pzedmiot skargi, tj.

odpowiedniego zakwalifikowania wydatk6w pod wzgledem rachunkowym

Radny - Adam Bochno zwrocil uwag9, 2e soltysi czuja sie zdezorientowani w zakresie zasad

dotyczqcych realizacji funduszu soleckiego., jak powinni wlasciwe realizowaC fundusz solecki.

Radny - Sylwester Kasprowicz nawiqzal do zasad tozliczania funduszu niewykotzystanego pzez

solectwo w danym roku.

Radny - Adam Bochno zwr6cil uwage, i2 soKrysi otrzymali z uzQdu pismo informu.iece o tym, jaki

status bedq mialy Srodki funduszu niewykozystane przez solectwo w danym roku'

Radca prawny - Zbigniew Drzystek ponownie wskazal na materie zlozonej skargi'
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Radny - t ukasz Glowacki wskazal, iZ Komisja Skarg, na posiedzeniu zapoznala sig z wyja5nieniami

Skarbnika Gminy oraz z pismem RIO w Szczecinie, w ktorym wszystko zostalo wyjasnione. Dlatego

jego zdaniem pzedmiotowa skarga jest bezzasadna.

Radny - Bogdan Wantowski zwr6cil sie do Ptz ewodniczqcego Komisji Skarg, Wnioskow i Petycji, czy

konsultowal swoje decyzje, kozystal z porad innych podmiot6w. Ponadto stwierdzil, i2 gdyby Komisja

Rewizyjna otzymala dokumenty, o kt6re wnioskowala, nie byloby sprawy.

Radny - Rafal Gniazdowski w odpowiedzi wskazal, iZ wystepil o opinie do Regionalnej lzby

Obrachunkowej w Olsztynie, kt6ra poinformowala, Ze tzby udzielajq wyjasnierl podmiotom, kt6re

Wkaaq, 2e sq uprawnione do uzyskania interpretacji pzepis6w prawa.

Skarbnik Gminy - Zdzishwa Kanicz nawiEzujEc do wyjasnief udzielonych Komisji podczas

posiedzenia poinformowala, 2e inwestycja nie zostala jeszcze zako^czona. Zwr6cila uwagg, iZ

wniosek solectwa aabiny nie byl doprecyzowany w zakresie proponowanego pzedsiqwzrgcra.

Ponadto wskazala, iZ koszt opinii geologa zostal prawidlowo ujety pod wzgledem rachunkowym.

Radny -tukasz Glowacki podkreslil, iZ w pelni podziela stanowisko Skarbnika Gminv.

Na tym dyskusje zakonczono.

b) podiecie uchwalv.

Pzewodniczqcy Rady zwr6cil sig do wicepzewodniczacej Rady Gminy o doczytanie projektu

uchwaly. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 12

Radnych, glrosami:

- 8 - ,,2a",

- 3 - ,,przeciw"

-1 - ,,wstzymujqcych sig"
podjela uchwale Nr XXXI/238/2021 w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalno56 W6jta Gminy
Rybno.

Uchwala stanowi zaqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glcsowania nad projektem uchwaly stanowi zahcznik do protokolu.

Ad.10.Wolne wnioski i zapvtania.

Glos zabrali:

Radny - Sylwester Kasprowicz zlc2yl W6jtowi Gminy gratulacje z tytulu otzymanego absolutorium.

Poinformowaf o akcjach charytatywnych prowadzonych przez Grupg w Rekach Mlodych, a takze o

zbliaa)Ecej sie corocznej Gali Sportu.

Soltys solectwa Rybno - Pan Henryk Wisniewski nawiEza.l do zasad realizacji funduszu soleckiego.

Stwierdzil, i2 wg informacji, kt6re soltysi otzymywali pieniqdze niewykorzystane nie przechodzqc na

rok nastQpny. Zapylal o mo2liwo56 pzystqpienia do programu, ktorego celem jest miedzy innymi

utylizacja folii poprodukcyjnych. Ponadto zaapelowal do mieszkanc6w Rybna o czynny udzial w

zebraniach wiejskich podczas, kt6rych uchwalany jest fundusz solecki, miedzy innym w zebraniu
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dotyczacym rcalizaq|i pzedsiewziQcia skatepark. Vwrazil podziekowania za realizacjQ inwestycji na

ulicy \/vyzwolenia.

Sekretaz Gminy - Jolanta Jendrycka w odpowiedzi wyjasnila, iZ zasady niewykozystanych Srodkow

z funduszu soleckiego w danym roku reguluje ustawa o funduszu soleckim. W zakresie programu

utylizacji materiafitw poprodukcyjnych wskazala, i2 sprawdzi, kt6re programy dajq taka mozliwosC. Co

do realizacji funduszu soleckiego solectwa Rybno zwr6cila uwage, 2e tMajq rozmowy w zwiqzku z

prowadzonym zadaniem, kt6re jej zdaniem powinny doprowadzid do pozytywnego zakoiczenia

inwestycji.

Soltys solectwa Zabiny Edmund Gajek w swoJe.i wypowiedzi odni6sl sig do sprawy wykonanej

podbudowy kortu tenisowego w Zabinach. Stwierdzil, iz nie zgadza siq ze sposobem rczpalrzenia

skargi. Dalej nawi+al do opinii geologa oraz przedlozonych pzez wykonawce dokument6w, w kt6rych

jego zdaniem, poswiadczyt nieprawde. Kolejno odni6sl sie do sposobu zalatwienia pisma

skierowanego do Rady Gminy o podjecie dzialan majEcych na celu wymiane podbudowy w ramach

gwarancji. W tym miejscu wyrazil negatywnq opinie w zakresie udzielonej mu odpowiedzi. Podnoszqc

rownie2 zbyt dlugi okres zalatwienia sprawy.

Pzewodniczqcy Rady - Piotr Kornatowski w odpowiedzi wskazal, iz pismo bylo skierowane do Rady.

W zwiqzku z tym, nie m6gl sformulowac wnioskow samodzielnie, zatem koniecznym bylc

zorganizowanie spotkania calej Rady.

Softys solectwa Zabiny Edmund Gajek zwrocil uwage,2e podczas spotkania nie poruszono sprawy

zwiqzanel z wymiana podbudowy kortu. Ponadto wskazal, iz do chwili obecnej nie otzymal protokol6w

z kontroli Komisji Rewizyjnej. Dalej podnosil, ze gdyby Komisja Rewizyjna otzyma+a dokumenty, o

kt6re wnioskowafa, nie byloby dzisiaj sprawy. Zarzucil Komisji brak dokladnego wyjasnienia sprawy.

Radny - Sylwester Kasprowicz w odpowiedzi poinformowal, 2e protokoly z kontroli dost?pne sq w

biuze rady. Stwierdzil, ze soltys nie szuka porozumienia w rozwiqzaniu poruszanej sprawy, natomiast

Komisja Rewizyjna vvyjasnila pzedmiotowa sprawe rzetelnie i dokladnie. Wedlug niego sprawa.jest

zamknieta i nalezy dqzyd do tozwiezania problemu, a nie go eskalowad.

Radny - Lukasz Glcwacki nadmienil, 2e jednym z czlonk6w Komis.ii Rewizyjnej jest Pan Wojciech

Pokret. Pracuje w znanej firmie budowlanej. Podpisal sie pod protokolem i nie wnosif uwag do

protokolu Komisji Rewizyjnej, kt6ra stwierdzila, ze podbudowa zostal wykonana w spos6b prawidlowy.

Radny - Bogdan Wantowski nie zgodzil sie z twierdzeniem radnego Lukasza Glowackiego.

Poinformowal, 2e wnioski zawierajqce uwagi zostaly zlozone, ale nie uwzglgdniono ich. Stwierdzil,2e

do tej pory Komisja nie ma certyfikatu i dokumentu zgodnoSci wykozystanego kruszywa. Dalej

podniosl, i2 Pani Sekretaz pzedstawila dokument, ktory nie zawiera potwierdzenia przez wykonawce,

ze wbudowany zostal material wykazany w pzedstawionym dokumencie.

Rady - Sylwester Kasprowicz zwtacEqc sie do radnego Bogdana Wantowskiego, komentujqc jego

wypowied2 stwierdzil, 2e nie ma racji. Jednoczesnie zazucil mu brak zaangazowania miedzy innym w

sprawq drogi, kt6ra podejmowana byla kilka lat temu, kiedy mozna jq bylo wykonad ze Srodk6w

zewngtrznych czy tez zakupu lasu. Zapytal W6jta Gminy o sprawe Swiatlowodow.

O godz. 12:45 sale obrad opuscila Radna Joanna Slupska, stan Rady 11 radnych.
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Sekretaz Gminy - Jolanta Jendrycka w odpowiedzi wskazala' 2e przedstawiony dokument zostal

dostarczonypzezwyKonawcq,wkt6rympotwierdzaiakimaterialzostaluzytydowykonania
podbudowykortu'Da|ejpoinformowa|a,2ewszeIkiedanekontaktWzakresieswiat|owodudostepnesa

u pracownika urzedu Pana Weslawa Szczawinskiego'

Soltys solectwa Zabiny Edmund Gajek wskazal' 2e zaptaszal Pana w6jta na spotkanre z

pzedstawicielem firmy zajmujqcej siQ budowE kortu' w ktorym odmowil udzialu'

sekretarz Gminy Jolanta Jendrycka poinformowala jak wyglqdal peekaz zaptoszenia Pana w6jta

pzez Soltysa Edmunda Gajka

Radny-BogdanWantowskizwr6ci|siedoradnegoSy|westraKasprowiczaodni6s|siedostawianych

muzazut6wwsprawiedroginau|icyKo|onia.\^ryjasni|,jakiw6wczaswniosekby|postu|owanyW

zakresie jej wykonania. Nie zgodzil sie z postawionym mu zazutem barku zaangazowanla w spraw?

Podczasdyskusjinasa|Qobradprzyby|DyrektorzarzqduDr6gWojew6dzkichwo|Sztynie.Pzesiawi|

Radnym koncepcjq pzebiegu obwodnic przez teren gminy Rybno

Wiecej pytafi nie wniesiono.

Ad.ll.zamkniecie obrad.

ogodz.12:S5PzewodniczqcyRadyPanPiotrKornatowski.wobecwyczerpaniadziennegoporzadku

obrad - zamknal obrad XXXI sesji zwyczajnej Rady Gminy Rybno'

Na tym protok6l zakonczono.

Protokolowala: |l{,s,Pt'/ 
rfPR

mgt Ewa#@howeho

Do niniejszego protokotu zfhcznik formalny stanowi nagranie zawierajace obraz i diwigk.
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